
Z á p i s n i c a 
 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dulove, 
ktoré sa konalo 2. mája  2012 

 
 

Prítomní:  podľa  prezenčnej listiny 
 
Overovatelia:  A. Dobrodenka,  
 
Zasadnutie viedla A. Kandaliková, starostka obce.  
 
Program:  
1. Sľub poslanca 
2. Správa o činnosti 
3. Zábezpeka preklenovacieho úveru 
4. Rozpočtové opatrenie č. 2 
5. Plat starostky obce 
6. Správa komisie ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov 
7. Zmena poplatkov obce 
8. Rôzne 
 
Poslanci hlasovali o schválení programu rokovania OZ. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  J. Sporiš,  
            V. Štefanec, R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 1. bodu:  Sľub poslanca  
 Z dôvodu zmeny trvalého pobytu zanikol Mgr. V. Mišíkovej  mandát 
poslankyne OZ v Dulove. Podľa výsledkov komunálnych volieb zo dňa 27. 11. 
2010  mal nastúpiť ako náhradník Ing. M. Staňo, ktorý sa mandátu písomne 
vzdal. V poradí ďalším náhradníkom bol Ing. P. Mičuda.  Pozvaný náhradník 
zložil zákonom predpísaný sľub v zmysle § 11 zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v platnom znení. (Príloha č. 1)  
 
Poslanci hlasovali: Obecné zastupiteľstvo v Dulove konštatuje, že zvolený 
náhradník Ing. Peter Mičuda zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného 
zastupiteľstva. 
 



Výsledok hlasovania:  
Za   - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
            P. Mišík,  J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 2. bodu:  Správa o činnosti 
 ALVEST s.r.o. Skalka nad Váhom vypovedala obci  zmluvu o plnení 
podmienok na prevádzkovanie verejnej kanalizácie zo 7. 8. 2008. Obci bola 
výpoveď doručená 16.3.2012. Citát dôvodu výpovede zmluvy: „ K ukončeniu 
zmluvného vzťahu som pristúpil z dôvodu výrazného zvýšenia nákladov 
spoločnosti vo veci prevádzky verejnej kanalizácie a čistiarne odpadových vôd 
obce Dulov v závere kalendárneho roka 2011.“   Starostka obce oslovila 
o cenovú ponuku na prevádzkovanie ČOV Ekologické stavby P. Bystrica 
v zastúpení Ing. Lovíškom, firmu Aquaspiš a tiež firmu Alvest.  Posledné firmy 
zatiaľ ponuku nezaslali.  
 Dňa 25. 3. 2012 odohralo Amatérske divadlo Dulov  v kultúrnom dome 
premiéru  divadelnej hry Ulička od Emila Golnera. Starostka obce poďakovala  
predsedovi kultúrnej komisie J. Sporišovi a zástupcovi starostky P. Mišíkovi, 
ktorí boli hlavní organizátori naštudovania divadelnej hry.  Deväť ľudí, ktorí 
venovali svoj voľný čas – pripravili krásny kultúrny zážitok viac ako 200 
divákom. 
 V závere mesiaca marec podala obec Dulov žiadosť o nenávratný 
finančný príspevok na Ministerstvo financií SR    na výmenu osvetľovacích 
telies v budove kultúrneho domu. Jedná sa o 58 veľkých a 35 malých osvetlení 
v celkovej hodnote 7. 278 €. Finančná spoluúčasť obce je 10% t. j. 727,80 €. 
 Správa Katastra Ilava oznámila 23. 4. 2012, že Katastrálny úrad 
v Trenčíne podpísal zmluvu o dielo o zostavení registra obnovenej evidencie 
pozemkov (ROEP) v katastrálnom území Dulov. Zhotoviteľom je  Ing. Jozef 
Fencák, F-GEODET, Dlhé nad Cirochou. Zároveň požiadali obec  o návrhy 
členov komisie. Navrhnutí členovia: A. Kandaliková, starostka obce,  Ing. D. 
Figúr (predseda Urbárskej obce Dulov), Ing. M. Staňo (súkromne hospodáriaci 
roľník), Mgr. K. Tomanová (pracovníčka obecného úradu), M. Katerinčin 
(občan). 
 Na 23.4.2012 bolo vytýčené súdne pojednávanie v súdnom spore 
s Hydrostavom. Náš právnik navrhoval ďalšie dokazovanie. Pojednávanie sa 
odročilo na neurčito. 
 V súčasnej dobe prebieha oplotenie priestranstva vo vlastníctve obce za 
kultúrnym domom. Starostka obce poďakovala všetkým zúčastneným 
poslancom, najmä zástupcovi starostky P. Mišíkovi a  členom DHZ. Požiadala 
o účasť na ďalšej brigáde, ktorá sa bude konať  3.5.2012. 



 Obecný úrad pripravuje Zmluvu o spolupráci pri zbere použitého šatstva, 
textilu, obuvi - formou zbernej nádoby s frekvenciou vyprázdňovania zberných 
nádob minimálne jeden raz za dva týždne.  
 Dňa 30. 4. sa uskutočnilo stavanie mája. Akciu zabezpečoval J. Sporiš, 
predseda kultúrnej komisie za aktívnej spoluúčasti hasičov a mažoretiek zo ZŠ 
Dulov  pod vedením  I. Šubovej. 
 V nedeľu 6. 5. 2012 sa pripravuje oslava Dňa matiek. Starostka obce 
požiadala predsedu kultúrnej komisie, zástupcu starostky o spoluprácu.  
 
Poslanci hlasovali o vzatí správy o činnosti na vedomie.  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
            P. Mišík,  J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 3. bodu: Zábezpeka preklenovacieho úveru 
 Obecné zastupiteľstvo na minulom zasadnutí schválilo prijatie úveru na 
prefinancovanie  projektu Úprava verejných priestranstiev Obce Dulov. Obecný 
úrad požiadal o ponuku na poskytnutie úveru Prima banku, VÚB banku, SLSP 
a ČSOB. Obec vyhodnotila ponuky, pri zvážení celkových nákladov na dlhovú 
službu vychádza ročná úspora 205,24 € pri výbere preklenovacieho úveru 
z Prima banky oproti druhej najlepšej ponuke.  Prima banka požaduje  ručenie 
preklenovacieho úveru zmenkou a jej schválenie obecným zastupiteľstvom.  
 
Poslanci hlasovali o schválení vystavenia vlastnej vista blankozmenky na rad 
banky za účelom zabezpečenia pohľadávky banky z prijatého úveru,  vrátane 
možnosti vystavenia vlastnej vista blankozmenky na rad banky za účelom 
nahradenia poskytnutého zabezpečenia pohľadávky banky z prijatého úveru 
alebo zmeny úveru na dlhodobý termínovaný úver.  
Výsledok hlasovania:  
Za   - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  J. Sporiš,  
            V. Štefanec, R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 1 hlas      (Ing. P. Mičuda) 
 
K 4. bodu: Rozpočtové opatrenie č. 2 
 Rozpočtové opatrenie č. 2, ktorým sa upravuje rozpočet k 31.3.2012 
predložila Mgr. K. Tomanová. (Príloha č. 2)  
 
Poslanci hlasovali o schválení  Rozpočtového opatrenia č. 2, ktorým sa upravuje 
rozpočet k 31. 3. 2012 
 



Výsledok hlasovania:  
Za   - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
            P. Mišík,  J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 5. bodu:  Plat starostky obce 
 Návrh na zmenu platu starostky obce predložil Ing. V. Backo, predseda 
ekonomickej komisie v zmysle § 4 ods. 4  zákona č, 254/1994 Z. z. o právnom 
postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 
zmien a doplnkov. Plat starostky obce Dulov sa prerokovával naposledy v júni 
2011. Základný plat starostky  v roku 2012 je 1. 297,00 €. Obecné zastupiteľstvo 
môže tento plat rozhodnutím zvýšiť  o 70%. V roku 2011 nebolo starostke 
zvýšenie platu schválené.  Od posledného prerokovania platu bolo úspešne 
uskutočnené: oprava chlapčenského WC v ZŠ, likvidácia čiernej skládky pri 
železničnej stanici Dulov, organizácia 41. ročníka Behu okolo Dulova, 
podpísanie zmluvy s Pôdohospodárskou platobnou agentúrou o pridelení 
nenávratného finančného príspevku a následné začatie realizácie prác na úprave 
verejných priestranstiev, podanie žiadosti o financovanie projektu plynofikácie 
MŠ, kontrola z Hasičského a záchranného zboru – úspešná bez pripomienok, 
podpísanie zmluvy s Pôdohospodárskou platobnou agentúrou o pridelení 
nenávratného finančného príspevku na výstavbu chodníkov v časti Nová Ves, 
ukončenie súdneho sporu s M. Červenákovou mimosúdnou dohodou, podanie 
žiadosti o financovanie projektu rekonštrukcie osvetlenia KD a OÚ. Na základe 
vyššie uvedeného navrhol starostke obce zvýšenie platu o 20%.  
 

Poslanci hlasovali o schválení platu starostky vo výške 1.557, € od 1.5.2012 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 6 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, P. Mišík,  J. Sporiš,  
            V. Štefanec, R. Žalúdek) 
Proti   - 1 hlas      (Ing. P. Mičuda) 
Zdržal sa  - 0 hlasov 
 
K 6. bodu: Správa komisie ochrany verejného záujmu pri výkone funkcií 
verejných funkcionárov 
 Ing. V. Backo podal správu komisie ochrany verejného záujmu pri výkone 
funkcií verejných funkcionárov, ktorá sa týkala majetkového priznania starostky 
obce. (Príloha č. 3) 
 
Poslanci hlasovali o vzatí na vedomie správy komisie ochrany verejného záujmu 
pri výkone verejných funkcionárov 
 



Výsledok hlasovania:  
Za   - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
            P. Mišík,  J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov  
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 7. bodu: Zmena poplatkov obce 
 Obec Dulov prevádzkuje knižnicu, ktorá je otvorená jedenkrát v týždni po 
dobu 2 hodín. Doterajší poplatok bol 0,33 € a 0,16 € pre deti do 15 rokov.  Obec 
poskytuje služby zhotovenia fotokópií a tlače dokumentov – jednostranné 0,09 
€, obojstranné 0,16 €.   Mgr. K. Tomanová predložila návrh na zmenu 
poplatkov. (Príloha č. 4). 
 J. Sporiš – je čitateľom knižnice a nemá vhodnú literatúru pre seba. 
Navrhuje obnoviť knižný fond. Starostka obce – knižný fond sa raz za dva roky 
obnovuje, pracovníčka okresnej knižnice vyberá vhodné tituly. A. Dobrodenka – 
návštevnosť sa môže zvýšiť, keď sa spropaguje knižnica aj pre žiakov ZŠ. Mgr. 
A. Lupáková – knižnicu najviac navštevujú deti, vedela by ponúknuť aj tituly, 
ktoré sú u detí žiadané. Môže deti zobrať na besedu do knižnice a tým ju 
spropagovať. Starostka obce – ak budú mať záujem, môže zabezpečiť aj 
pozvanie spisovateľa M. Húževku.  
 
Poslanci hlasovali o schválení ročného registračného poplatku v knižnici 1 €, 
deti do 15 rokov 0,50 €, poplatok za fotokópiu alebo tlač:  jednostrannú 0,05 €, 
obojstrannú 0,10 €. 
Výsledok hlasovania:  
Za   - 7 hlasov  (Ing. V. Backo, A. Dobrodenka, Ing. P. Mičuda,  
            P. Mišík,  J. Sporiš, V. Štefanec, R. Žalúdek) 
Proti   - 0 hlasov        
Zdržal sa  - 0 hlasov. 
 
K 8. bodu: Rôzne  
A. Dobrodenka – vyjadril poďakovanie za  budovanie oplotenia zberného dvora, 
prispeje to k väčšej kultúre priestorov, je potrebné spraviť aj prevádzkový 
poriadok, kde sa určia separované komodity  a prípadne zaviesť kamerový 
systém na odhalenie pôvodcov neporiadku.  P. Mišík – obec by mala stanoviť 
sankčné poplatky.  
A. Dobrodenka – pri budovaní vedenia vysokého napätia bol zasypaný kanál. Je 
potrebné prehĺbiť priekopu až k Váhu, aby občania neboli ohrozovaní  veľkými 
dažďami. Vyslovuje poďakovanie starostke obce A. Kandalikovej a Ing. Arch. 
E. Michálkovi za osadenie pamätnej tabule Behu okolo Dulova pri realizácii 
rekonštrukcie verejného priestranstva. 
J. Sporiš – navrhuje riešiť renováciu informačných tabúľ v časti „Nova Ves“, 
odstránením pôvodnej nevzhľadnej tabule a jej nahradením novou. Po výstavbe 



kanalizácie v uvedenej časti tam zostal nerovný terén s jamami, ktorý treba 
zrovnať. Starostka obce  - cez mikroregión sa podával projekt na malé mobiliáre 
pre obce, ale pozemok nie je vysporiadaný. Dúfa, že budú aj ďalšie výzvy na 
úpravu tejto časti obce, aby sa osadila nová tabuľa, lavičky, kôš. Tiež je 
potrebné upraviť čakáreň pri hlavnej ceste.  V. Toman – už sú aj stĺpy hnilé. Ing. 
P. Mičuda – je to vizitka obce. J. Sporiš – čakáreň by bola vhodnejšie umiestniť 
bližšie k Horovciam alebo na druhej strane cesty. R. Žalúdek – k premiestneniu 
sa musí vyjadriť aj dopravný inžinier. 
A. Dobrodenka – navrhuje, aby v komisii pre  ROEP bol z poslancov aj zástupca 
starostky alebo V. Štefanec.  
Mgr. A. Lupáková, riaditeľka ZŠ  - na obecný úrad dala žiadosť ohľadom 
umiestnenia dopravného značenia „pozor deti“  ku škole, na zvýšenie 
bezpečnosti detí. V blízkej minulosti bol zrazený pes a deti boli svedkami. 
Obáva sa o bezpečnosť detí, dopravná značka bola v  minulosti pri ZŠ osadená. 
Starostka obce – doprané značenie sa rieši komplexne. Obec musí mať povolené 
osadiť dopravné značky. V minulosti obec zadala vypracovanie projektu 
dopravného značenia, ale projektant neriešil „hlavnú“ cestu cez obec ako 
hlavnú, preto bol projekt vrátený na prepracovanie. Mgr. A. Lupáková – žiada 
vybrať aspoň jednu značku kvôli bezpečnosti detí. Starostka obce – bude vec 
riešiť.  
Mgr. A. Lupáková – sa pýta, či sa bude tento rok rekonštruovať dievčenské a 
bezbariérové WC v ZŠ? Starostka obce – vlani obecné zastupiteľstvo 
odsúhlasilo rekonštrukciu toaliet,  dodávateľ bol vybraný verejným 
obstarávaním a po 15. septembri, keď sa vedeli vypočítať zostávajúce financie 
na opravu, previedla sa oprava chlapčenských WC. Tento  rok budeme tiež 
v obraze po 15. septembri, podľa počtu  žiakov, koľko bude mať ZŠ voľných 
prostriedkov. Mgr. A. Lupáková – práce by sa mali robiť počas prázdnin. 
V škole si užili, keď sa chlapčenské WC opravovali za prevádzky – v zime bolo 
ťažšie schnutie, praskol bojler, vytopilo školu. V lete je voľný priestor aj čas na 
opravu. Ak sa teraz nezrealizuje aj bezbariérové WC, v budúcnosti sa budú nové 
WC kvôli tomu búrať. Starostka obce – keď bude predpis z EÚ na povinné 
bezbariérové priestory, budú na to vydelené aj financie. P. Mišík – v prácach by 
sa malo pokračovať, až keď budú financie. Mgr. A. Lupáková – obec  ušetrila 
minulý rok  na školskom klube. Energie a prevádzkové výdavky financuje 
z prostriedkov ZŠ. Starostka obce – pri zostavovaní rozpočtu mali byť 
pripomienky, že sú potrebné prostriedky aj na iné okrem platov. Mgr. A. 
Lupáková – podľa výpočtov na rok 2011 z podielových daní zostalo na školský 
klub nevyčerpaných 4.080 €. Podľa rozpočtu obce zostalo nevyčerpaných 2.100 
€ na prevádzku.  Sú potrební sponzori, keď zostali prostriedky? Starostka obce – 
ak nemáme projekt, nemáme ani rozpočet. Riaditeľka ZŠ - potom je potrebné 
spraviť projekt, bezbariérové WC môže byť v učiteľskom WC. Starostka obce – 
obecné zastupiteľstvo neprijalo návrh na bezbariérové WC. Riaditeľka ZŠ – ak 
sa budú prerábať WC, treba spraviť aj bezbariérové WC. J. Sporiš – škola 



potrebuje zajtra bezbariérové WC?  Starostka obce – obáva sa, že hygienik bude 
mať výhradu s umiestnením bezbariérového WC pre žiakov v priestoroch pre 
zamestnancov. Riaditeľka ZŠ - je problém zistiť možnosti? J. Sporiš – obecný 
úrad zistí možnosti  na úrade verejného zdravotníctva. Riaditeľka ZŠ – má pocit, 
že sa to nechce realizovať, no prázdniny sú vhodný čas na práce. Starostka obce 
– keby bolo dosť prostriedkov, môže sa riešiť rekonštrukcia kúrenia, oprava 
strechy, voľný priestor v školskom byte na vyučovanie. Riaditeľka ZŠ – nie je 
proti renovácie školského bytu, ale nie z prostriedkov ZŠ. Starostka obce – 
v rokoch 2008-2009 bola ZŠ zaradená do siete škôl, mala pocit, že obec bez 
školy by nebola obcou. V škole bola zriadená výdajňa stravy, výmena okien, 
opravené oplotenie, osadená preliezačka, no z diskusie má pocit, akoby obec 
deti oberala o financie. Riaditeľka ZŠ – je vďačná, že obec si školu zobrala, no 
odkedy je vo funkcii má pocit, že o školu musí „boxovať“.  Starostka obce – 
všetko je vecou jednania. Obec nemá na všetko peniaze. V septembri bude 
známy úplný rozpočet školy na rok 2012. Riaditeľka ZŠ – rodičia sú prekvapení, 
že sa dievčenské WC neopravuje.  
 Na záver zasadnutia starostka obce poďakovala za účasť.   
 
 
 
 
Zapísala: Mgr. K. Tomanová     
 
 
 
Zápisnica je prečítaná a overená.  
 

 
v.r. 

_________________________________ 
O v e r o v a t e l i a 

 
  


